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PROTOKÓŁ  Nr  20/2013 

KOMISJI  ds. PROMOCJI, KULTURY, OŚWIATY I SPRAW 

SOCJALNYCH 

z dnia  29 sierpnia  2013 roku 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Lasecka Danuta, Przewodniczący Komisji 

2. Roszkowski Tomasz, członek komisji 

3. Piotrowska Krystyna, członek komisji 

4. Oliwniak Agnieszka, członek komisji 

5. Bazylewski Krzysztof, Przewodniczący Rady Gminy 

6. Marta Tymińska Malinowska Dyrektor GOK 

7. Kolejkowicz Mirosław, prac. Urzędu Gminy 

8. Litewnicka Ewa, Dyrektor Szkoły Podstawowej Andryjanki 

9. Zajączkowski Władysław, sołtys wsi Olszewo 

10. Derehajło Stanisław, Wójt Gminy 

 
 
Pod przewodnictwem Pani Danuty Laseckiej, Przewodniczącej Komisji odbyto 

powiedzenie komisji w godzinach od 9
oo 

 do 13
20 

. 

Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 4 członków komisji w posiedzeniu uczestniczy 4 

członków, obrady są prawomocne. Zwróciła się z zapytaniem czy członkowie komisji są 

zapoznani z treścią protokołu z poprzedniego posiedzenia i czy są pytania. Pytań nie 

zgłoszono. Przewodnicząca przegłosowała przyjęcie protokołu, który przyjęto jednogłośnie. 

Pierwsza część posiedzenia była wyjazdowa w teren do świetlic wiejskich we wsi Olszewo i 

Andryjanki oraz do Szkoły Podstawowej w Andryjankach, a drugą część odbyto w sali 

Urzędu Gminy. 

Porządek dzienny: 

1. Wyjazd w teren - do świetlicy we wsi Olszewo (kontrola wykonania zaleceń z dnia 11 

lipca 2013 roku) i do świetlicy we wsi Andryjanki 

2. Wyjazd do szkół na terenie gminy - sprawdzenie stanu przygotowania szkół do 

prowadzenia zajęć lekcyjnych 

3. Zapoznanie się z wykonaniem budżetu gminy za I półrocze 2013 roku 

4. Sprawy różne - bieżące gminy 

 

Ad pkt 1 Członkowie Komisji pojechali do nowo wyremontowanej świetlicy wiejskiej we wsi 

Olszewo w celu dokonania sprawdzenia, czy wykonawca usunął usterki  zalecone podczas 

poprzedniej kontroli przeprowadzonej przez komisję Rady Gminy w dniu 11 lipca 2013 roku. 

Stwierdzono brak realizacji zaleceń, pomimo tego że termin ich usunięcia minął 2 tygodnie 

temu. Niektóre zalecenia komisji były naprawiane, jednak tylko częściowo ale nie do końca 

np. obróbka wykończeniowa komina,  balustrada drewniana na schodach wejściowych, 

schody wejściowe, zjazd dla osób niepełnosprawnych, w toalecie została wmontowana tylko 

ościeżnica do drzwi. W dyskusji radni wypowiadali się, że na dzień dzisiejszy nie można 

przyjąć odbioru robót, w dalszym ciągu prace są wykonane niedokładne, nieestetyczne, całość 

stwarza wygląd stanu surowego a nie zakończonego. Komisja Rady Gminy po raz drugi 

poleca usunięcie braków 

1. Na zewnątrz budynku świetlicy: 

 dokończyć (wylać betonem) podjazd dla osób niepełnosprawnych, tak aby mógł 

wjechać wózek inwalidzki  

 na schodach wejściowych (na podeście, pionowo)  przykleić płytki  i wykończyć 

narożną listwą z kątownika 
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 wykończyć balustradę drewnianą na schodach (przybić listwę, parapet)  

 poprawić obróbkę przy kominie na dachu i właz, nie prawidłowe 

wykończenie(zacieka woda) 

 naprawić zewnętrzne wykończenie (obicie) okien (deski są za wąskie i tworzą 

szczeliny w które zacieka woda) 

 zabezpieczyć drewnianą szalówkę na zewnątrz budynku ( zaimpregnować, 

pomalować)  

2. Wewnątrz budynku świetlicy na sali: 

 wycyklinować i pomalować podłogę w sali 

 doprowadzić wodę, zamontować zlew w pomieszczeniu kuchni 

3. Wewnątrz budynku świetlicy w toalecie;  

 sufit nie równo zagładzony, 

 fachowo zamontować umywalkę 

 wstawić drzwi pomiędzy pomieszczeniami, 

 ułożyć płytki - glazurę przy umywalce, 

 wykonać odpowiednią posadzkę w toalecie 

 

W przypadku nie dokonania naprawy w/w prac przez wykonawcę bądź braku umiejętności, 

należy nie wypłacać mu środków zagwarantowanych na prawidłowe wykonanie zadania,  

tylko wynająć drugiego fachowca, który dokończy remont. 

Następnie członkowie komisji udali się do świetlicy we wsi Andryjanki.  Aktualnie świetlica 

była zajęta, trwało szkolenie skierowane do osób ubezpieczonych w KRUS 'Ogrodnik 

terenów zielonych" realizowane przez ZDZ w Białymstoku Ośrodek Kształcenia 

Zawodowego w Bielsku Podlaskim. W ramach tego szkolenia na zajęciach praktycznych 

wraz z trenerem zaprojektuje się i zagospodaruje teren przy cerkwi prawosławnej w 

Andryjankach. Również w miejscowości Andryjanki odbywa się drugie szkolenie "Robotnik 

ogólnobudowlany". W kursie uczestniczy 10 rolników ze wsi, którzy w ramach materiałów 

dydaktycznych przeznaczonych do nauki zawodu wyremontują świetlicę wiejską. 

 

Ad pkt 2  W związku z rozpoczynającym się rokiem szkolnym, radni sprawdzili stan 

przygotowania  do prowadzenia zajęć w szkole podstawowej w Andryjankach. Szkoła liczy 6 

oddziałów plus oddział przedszkolny, w których uczyło się będzie 72 dzieci. Budynek szkoły 

w stosunku do ilości dzieci jest duży i przestronny, w czasie wakacji sale lekcyjne 

odmalowano we własnym zakresie przez pracowników zatrudnionych na stanowiskach 

fizycznych. W niektórych salach i na korytarzach wymieniono wykładzinę na posadzkach. 

Przy remontach pomagają również rodzice. Problemy wychowawcze dzieci w szko le nie 

występują. 

Pani Dyrektor zgłosiła problem związany z ponoszeniem kosztów przez szkołę na utrzymanie 

budynku domu nauczyciela. Szkoła opłaca rachunki za energię elektryczną na klatce 

schodowej (wcześniej było 50 zł, teraz wzrosło do 150 zł ), za wywóz śmieci  i szamba, za 

zużytą wodę. Prosiła o odłącznie tego budynku od szkoły, bądź zamontowanie liczników na 

pobór wody, mieszka w nim 5 rodzin, dodatkowo szósta  rodzina zajmuje pomieszczenia i 

zamieszkuje w budynku szkoły. Powyższe koszty lokatorzy mają wliczone w czynszu 

dzierżawnym, który płacą do urzędu. 

Następna sprawa to po przeprowadzonym remoncie budynku szkoły nie został umocowany 

piorunochron i nie dokładnie zamocowane rynny, które mogą być zerwane przez wiatr. 

Problem ten był zgłaszany już kilkakrotnie, do dnia dzisiejszego nie naprawiono. 

Pan Wójt powiedział, że kilkakrotnie zwracał się do wodociągów o zamontowanie liczników 

na wodę ale oni ociągają się, najlepszym rozwiązaniem będzie montowanie we własnym 
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zakresie przez gminę, zaś usunięcie braków po remoncie budynku szkoły Wójt zgłosi do 

wykonawcy.  

 

Ad pkt 3 O wykonaniu budżetu gminy w pierwszym półroczu br poinformował Wójt. 

Informację na piśmie radni otrzymali w terminie wcześniejszym. 

Dochody budżetowe wykonano w 55%, natomiast wydatki budżetowe zrealizowano w 35%, 

wydatki bieżące w 49%, wydatki majątkowe nie były realizowane. 

W 2013 roku w zakresie drogownictwa do realizacji zaplanowano cztery zadania, wydatki 

pieniężne nie wystąpiły. 

- na przebudowę drogi do Wandalina na wykonanie robót budowlanych ogłoszono przetarg 

ale wykonawcy jeszcze nie wyłoniono, 9310 tys zł) 

- na przebudowę drogi Bodaczki - Kol. Bodaki, ogłoszony został przetarg, wykonawcy 

jeszcze nie wyłoniono, (210 tys zł) 

- zakończenie przebudowy odcinka drogi Żołoćki - Wojtki planowane jest na miesiąc 

październik, (340 tys zł) 

- zakończenie przebudowy odcinka drogi Sielc - Siedlece do drogi powiatowej do wsi 

Siekluki, planowane jest  również na miesiąc październik (870 tys zł) 

W dziale gospodarki komunalnej i ochrony środowiska na wydatki związane z oświetleniem i 

konserwacją oświetlenia ulicznego, wywozem nieczystości, odławianiem bezpańskich psów, 

wydatki na zatrudnienie osób robót publicznych i interwencyjnych - wydatkowano 92 131 zł. 

W dziale wydatków administracji publicznej poniesiono koszty w kwocie 726 tys zł, 

natomiast w dziale oświata i wychowanie w I półroczu wydatkowano 2 mln 612 tys zł.  

Dowóz uczniów do szkół w I półroczu kosztował 232 tys zł. Na stołówki szkolne 

wydatkowano 121 tys zł, z wyżywienia w dwóch stołówkach szkolnych korzysta 409 

uczniów. W gimnazjum w 6 oddziałach uczy się 130 uczniów, zatrudnionych nauczycieli jest 

23 w tym 15 w przeliczeniu na pełne etaty. Na utrzymanie dwóch szkół podstawowych, do 

których uczęszcza 205 uczniów wydatkowano 1 mln 320 tys zł. Utrzymanie dwóch 

oddziałów przedszkolnych do których uczęszczało 69 dzieci kosztowało 147 tys zł. Przy 

zespole szkół w Boćkach funkcjonuje klub przedszkolaka, w I półroczu koszt jego utrzymania 

wyniósł 68574. 

Wydatki na projekty i programy realizowane przy udziale i współudziale środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, wystąpiły tylko w ramach zadań bieżących.  

 

Ad pkt 4 W sprawach różnych Wójt poruszył następujące tematy: 

1) Dowóz dzieci do szkoły specjalnej w Bielsku Podlaskim /zlecono firmie prywatnej/ 

2) Kupno i sprzedaż wody ze zbiorowego zaopatrzenia w wodę dla mieszkańców gminy 

3) Dokonano zagospodarowania ronda w Boćkach /wniosek był zgłoszony przez tę 

komisję/. Radny Pan Tomasz Roszkowski zebrał grupę 10 osób i zorganizowano 

szkolenie skierowane do osób ubezpieczonych w KRUS "Ogrodnik terenów 

zielonych" realizowane przez ZDZ w Białymstoku Ośrodek Kształcenia Zawodowego 

w Bielsku Podlaskim. W ramach tego szkolenia na zajęciach praktycznych wraz z 

trenerem zaprojektowano i zagospodarowano rondo. 

4) Podpisano umowę dzierżawy na nieruchomość byłej składnicy zwłok zwierzęcych w 

Boćkach za kwotę 2 500 zł miesięcznie. 

 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji. 

Protokołował: 

Helena Kłosińska 

Przewodniczący Komisji 

Danuta Lasecka 
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